
Protokół Nr 3/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 12 stycznia 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1230

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Omówienie najbliższej III Sesji
5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
6. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu
Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– ZIKiT/Z/0163/14/UD/83363 Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu – dot. zadania 

–  budowa  parkingu  przy  ul.  Architektów  –  Komisja  Budownictwa  i  Infrastruktury 
Komunalnej   

– ZIKiT/S/115159/14/IP/82564  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot. 
przebudowy ul. Glinik – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   

– ZIKiT/Z/0004/14/UZ/82472  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot. 
wskazania  lokalizacji  pojemników  na  używaną  odzież  –  Komisja  Zdrowia  i  Spraw 
Społecznych, Sesja Rady Dzielnicy 

– informacja o akcji odbioru choinek – strona internetowa 

ad.4. Omówienie najbliższej  III Sesji
Zarząd  na  poprzednim  posiedzeniu  ustalił  następujący  projekt  porządku  obrad  III  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” zwołanej na dzień 15 stycznia 2015r.:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 powołania  Komisji  Informacji,  Komunikacji  Społecznej  i  Budżetu  Obywatelskiego, 
określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu jej działania.
Projekt uchwały Grupy Członków Rady. Negatywna opinia Komisji Kultury,  Oświaty, 
Sportu i Turystyki oraz Zarządu

4.2 powołania Przewodniczącego Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej
Projekt uchwały Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia 
Zarządu   

4.3 powołania Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
Projekt uchwały Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki.  Pozytywna opinia 
Zarządu  



4.4 powołania Przewodniczącego Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna 
opinia Zarządu  

4.5 powołania Przewodniczącego Komisji Spraw Mieszkaniowych
Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

4.6 powołania Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska 
Projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska. Pozytywna opinia Zarządu  

4.7 powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Projekt uchwały Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Pozytywna opinia Zarządu  

4.8 powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
Projekt uchwały Komisji Rewizyjnej. Pozytywna opinia Zarządu  

4.9 określenia limitów punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy XVII
Projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia 
Zarządu  

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

 
ad.5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
Brak

ad.6. Informacje i wolne wnioski
• Zgodnie  z  § 52  ust.3  Statutu  Dzielnicy  XVII  Przewodniczący  podpisał  upoważnienie  dla 

Zastępcy Pana Andrzeja Dziedzica 
• Członkowie Zarządu ponownie ustalili swoje dyżury:  poniedziałki w godz.14:30 – 17:00 Pan 

Andrzej Dziedzic, wtorki w godz. 10:00 – 12:00 Pan Stanisław Rajski, środy w godz. 11:00 – 
13:00 Pan Jan Kawa, czwartki w godz. 11:00 – 13:00 Pan Stanisław Madej, piątki w godz. 11:00 
– 12:00 Pan Wiesław Wojnarski

• Przewodniczący poinformował o spotkaniu w Zarządzie Infrastruktury Komunalnej i Transportu 
w sprawie przepusty pod ul. Lubocką, a następnie oczytał notatkę z tego spotkania, która została 
skierowana na Komisję Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.    

• Zarząd ustalił, iż biuro Rady Dzielnicy w poniedziałki będzie czynne w godz. 11.00 – 17.00
• Pan Dziedzic poinformował o zaproszeniu na najbliższe posiedzenie Komisji Praworządności 

przedstawicieli Straży Miejskiej oraz Policji.
• Przewodniczący poinformował, iż kolejnym etapem Akcji Uczeń – Obywatel jest uczestnictwo 

uczniów w Sesji Rady Dzielnicy, dlatego też kolejna IV Sesja Rady Dzielnicy XVII planowana 
jest  w Młodzieżowym Domu Kultury Fort 49

• Członkowie Zarządu ustalili, iż budżet Dzielnicy XVII na rok 2015 będzie tworzony w oparciu
o  podjęte,  przez  Radę  Dzielnicy  VI  Kadencji,  uchwały  w  sprawie  zadań  priorytetowych
i powierzonych na rok 2015.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1410

Następne  posiedzenie  Zarządu  Rady  Dzielnicy  XVII  odbędzie  się  19  stycznia  2015r.
o godz.1230

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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